
Bo izguba tudi v trgovini?
Na sejah občinske skupščine predsednik
izvršnega sveta sproti poroča
o gospodarskih rezultatih

Od tega, kako bomo gospoda-
rili je odvisno tudi, kako bomo
živeli. Zato ni čudno, da na sejah
občinske skupščine predsednik
izvršnega sveta sproti poroča o
gospodarskih rezultatih in tudi o
drugih pomembnejših tekočih
zadevah. Na zadnji je govoril o
rezultatih slovenskega gospo-
darstva in tudi o nekaterih do-
sežkih bežigrajskega v minulem
letu, žal pa še vsi kazalci niso
znani.

Znano je, da je osnovna usme-
ritev prestrukturiranje gospodar-
stva, ko naj bi večjo težo kot do-
slej v strukturi celotnega gospo-
darstva imela industrija, še pred-
vsem izvozno naravnana. In prav
industrija se je v minulem letu,
kar se tiče povečanja proizvod-
nje, dobro odrezala, še posebno,
ker vemo, da so bile težave pri
oskrbi z repromaflrialom, suro-

vinami in tudi energijo. kar pre-
cejšnje Z resolucijo je bila na-
mreč predvidena 3,5-odstotna
rast industrijske proizvodnje,
vendar je bila načrtovana rast za
0,1 odstotka presežena. se pravi,
da se je izdelava v primerjavi z
letom poprej lani povečala 3,6
odstotka. Vendar k temu dobre-
mu rezultatu niso pripomogle
prav vse delovne organizacije; v
sedmih so naredili rnanj kot
predlani.

Bolj zaskrbljujoče je stanje go-
spodarskih investicij. ki vztrajno
upadajo in so zdaj na tako ime-
novani ničelni stopnji, ko nalož-
bena dejavnost ne zagotavlja več
niti enostavne reprodukcije, kar
za razvoj gospodarstva ni dobro.

Tudi podatkov, kako je z izgu-
bami. še ni Obstoja pa bojazen,
je dejal Jurij Zavec, da bi se uteg-
nila med izgubarji, poleg tistih

sistemskih iz elektrogospodar-
stva, znajti tudi trgovina, med
drugim tudi na račun finančne
nediscipline na jugoslovanskem
trgu.

Opozoril je na akcijo zaključni
računi, ki ne bi smela biti kam-
panjska, ampak naj bi v delovnih
organizacijah največ pozornosti
namenili vsebinski obravnavi po-
slovan|a Precej pozornosti bo
treba nameniti tudi dogovoru o
razporejanju dohodka in sred-
stev za osebne dohodke v letoš-
njem letu. Po prvih računih bi
namreč lahko bežigrajsko go-
spodarstvo letos povečalo maso
sredstev za OD le za 4,3 odstot-
ka, če pri tem upoštevamo še
izvoz, bi lahko celotno gospo-
darstvo nominalno povečalo ma-
so za OD za 10 odstotkov.
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